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 كاپيتان فجرسپاسى:
 نحوه حضور تماشاگران

 در ورزشگاه ها عادلانه نيست

ــى  ــم فوتبال فجرسپاس ــك تي تسـنيم: هافب
ــته از  ــا در چند بازى گذش ــرد، آنه ــيراز تأكيد ك ش
ــتباهات داورى ضربه خورده اند. حميد نعمتى در  اش
ــپاهان در هفته ششم  ــت تيمش برابر س مورد شكس
ــپاهان يكى از  ــر گفت: همه مى دانند كه س ليگ برت
قوى ترين تيم هاى ليگ است، ولى ما با انگيزه امتياز 
ــتقلال هم  ــديم و در بازى با اس گرفتن وارد زمين ش
نشان داديم كه تيم باكيفيت و باانگيزه اى هستيم. در 
مجموع نمايش بدى نداشتيم، ولى متأسفانه شكست 
ــوش كرديم و بايد در  ــا اين بازى را فرام خورديم. م

بازى هاى بعدى دنبال جبران باشيم.
ــگاه  باش ــراض  اعت ــه  ب ــع  راج ــه  ادام در  وى 
ــى به داورى ديدار اين تيم مقابل سپاهان  فجرسپاس
ــتباهات داورى  تصريح كرد: ما در چند بازى بابت اش
ــاجى و  ضربه خورديم كه مى توان به بازى مقابل نس
ــاره كرد. در بازى با سپاهان هم روى گل  گل گهر اش
ــود ما خطا مى گرفت كه  دوم اين تيم داور بايد به س
ــفانه اين اتفاق رخ نداد. ما انتظار نداريم داورها  متأس
ــوت بزنند و فقط مى خواهيم  به سود فجرسپاسى س

عدالت اجرا شود.
ــى شيراز با انتقاد  هافبك تيم فوتبال فجرسپاس
از نحوه ورود هواداران به ورزشگاه ها خاطر نشان كرد: 
ــما مى بينيد كه اين اتفاق فقط براى پرسپوليس و  ش
ــئله به هيچ عنوان  ــتقلال رخ داده است. اين مس اس
ــت در اين زمينه قانونى  ــت. اگر قرار اس عادلانه نيس
ــد منافع همه  ــود باي ــب يا تصميمى گرفته ش تصوي
ــون هر تيمى مى تواند از  ــا را در نظر بگيرند، چ تيم ه

حمايت هوادارانش بهره ببرد.
ــش برابر پديده  ــى درباره بازى بعدى تيم نعمت
ــگاه اين تيم  ــرد: ما توجهى به جاي ــهد تصريح ك مش
ــش خواهيم  ــختى در پي ــم و مطمئناً بازى س نداري
ــت كه شكست  ــت. با اين حال هدف مان اين اس داش
ــم و مقابل پديده به برد  ــپاهان را جبران كني برابر س

برسيم.

چهره
ا ف ا كا

شكايت باشگاه پرسپوليس 
از اميرحسين صادقى

ــارات خلاف  ــپوليس به دليل اظه ــگاه پرس باش
ــين صادقى، بازيكن  ــع، توهين و افترا از امير حس واق

پيشين استقلال شكايت كرد.
به نقل از رسمى باشگاه پرسپوليس، اين باشگاه 
ــپوليس و  ــلاف واقع عليه پرس ــه دليل اظهارات خ ب
ــوى امير حسين صادقى كه  عضو كادرفنى تيم، از س
مسبوق به سابقه است، از اين بازيكن پيشين فوتبال 

شكايت كرد.
ــت كه مصداق  ــته اس ــرا اظهارنظرهايى داش وى اخي
ــپوليس و عوامل آن از جمله  ــگاه پرس توهين و افترا به باش

حميد مطهرى بوده  است.

عابدزاده راى نياورد
«دوناروما» بهترين دروازه بان 

جهان شد

ــترين  ــم ملى فوتبال ايتاليا بيش ــان تي دروازه ب
امتياز را براى انتخاب بهترين دروازه بان سال 2021 
ــيون بين المللى تاريخ و  ــب كرد.  با اعلام فدراس كس
آمار، جان لوئيجى دوناروما دروازه بان تيم ملى ايتاليا 
ــن دروازه بان  ــاز به عنوان بهتري ــب 170 امتي با كس
جهان در سال 2021 ميلادى انتخاب شد.اين دروازه 
ــال جارى در يورو 2020 همراه  ــت در س بان توانس
ــش خوبى داشته باشد و قهرمان جهان  ايتاليا درخش
شود. دوناروما در حالى اول شد كه پس از آن مانوئل 
ــنگال) در رده هاى  ــر (آلمان) و ادواردو مندى (س نوي
ــرار گرفتند.امير عابدزاده دروازه بان تيم ملى  بعدى ق
ايران نيز كه در بين نامزدهاى بهترين دروازه بان هاى 
ــر نهايى راه پيدا  ــت به جمع پنج گل جهان قرار داش
ــت  ــدر بهترين هاى اين پس ــا دوناروما در ص نكرد ت
ــت دوناروما نامزد بهترين  ــايان ذكر اس قرار بگيرد.ش

دروازه بان سال در مراسم فيفا نيز قرار دارد.

اعتراض باشگاه استقلال به انتخاب 
داور بازى اين تيم برابر صنعت نفت

باشگاه استقلال در نامه اى به فدراسيون فوتبال 
ــدار اين تيم برابر  ــازمان ليگ به انتخاب داور دي و س
ــال انتخاب  ــادان اعتراض كرد.به دنب ــت نفت آب صنع
ــدار تيم فوتبال  ــا اكبريان براى قضاوت دي محمدرض
استقلال برابر صنعت نفت آبادان در هفته هفتم ليگ 
ــال نامه اى به فدراسيون  برتر، باشگاه استقلال با ارس
ــب اعتراض خود را اعلام  ــازمان ليگ مرات فوتبال و س
ــاره به سابقه قضاوت هاى  ــگاه استقلال با اش كرد. باش
ــان خواستار تجديدنظر در اين  اكبريان براى آبى پوش
ــد. اكبريان دو فصل پيش در جريان ديدار  انتخاب ش
ــتقلال در آبادان، گل سالم استقلال  صنعت نفت و اس
ــاره كرد  ــردود اعلام كرد. وى در گفت وگويى اش را م
كه به دليل اعتراض  هاى فرهاد مجيدى گل را مردود 
ــتقلال، به دربى  ــگاه اس ــلام كرده بود. در نامه باش اع
ــاره شده است كه در آن خطاى  فصل گذشته نيز اش
ــد. قضاوت  وحيد اميرى روى مهدى قايدى گرفته نش

آن ديدار نيز بر عهده اكبريان بود.

دريچه

ل گا ا كا

اعزام يك مربى و دو بانوى شيرازى 
به مسابقات پاراآسيايى بدمينتون

ــتان  ــكار از اس مهر:  يك مربى و دو بانوى ورزش
ــيايى جوانان در شهر منامه  ــابقات پاراآس فارس به مس
ــى، رئيس  ــدند. ابراهيم راض ــزام ش ــور بحرين اع كش
ــا اعلام اين خبر بيان  ــتان فارس ب هيئت بدمينتون اس
ــته پارابدمينتون از  ــت: از ارديبهشت سال 98 رش داش
ــته هاى ورزشى هيئت جانبازان و معلولان جدا شد  رش
ــتان فارس اضافه  و به زيرمجموعه هيأت بدمينتون اس
ــد كه در همان سال تيم پارابدمينتون استان فارس  ش
ــور دست يافت  ــب 5 مدال به مقام قهرمانى كش با كس
ــيوع بيمارى كرونا مسابقات  ــال 99 به دليل ش و در س
ــتان  ــال جارى، تيم اس ــد و در س ــورى برگزار نش كش
ــره و يك برنز  ــلا، يك نق ــب 5 مدال ط ــارس با كس ف
ــد.وى افزود: پس از درخشش  بازهم قهرمان كشور ش
ــتان فارس در مسابقات قهرمانى كشور،  ورزشكاران اس
ــكاران فارسى را به اردوى  ــيون بدمينتون ورزش فدراس
ــت سر گذاشتن چند  تيم ملى دعوت كرد و پس از پش
ــيرازى  ــكار ش ــه اردو، در نهايت دو بانوى ورزش مرحل
ــه عنوان تنها  ــاه و ثنا باقرى ب ــادى جهان پن به نام ش
ــوان، براى اعزام به  ــورمان در بخش بان نمايندگان كش
ــدند. رئيس  ــيايى جوانان انتخاب ش رقابت هاى پاراآس
ــت:  ــتان فارس در ادامه بيان داش هيئت بدمينتون اس
ــياه  ــيون بدمينتون، منيژه س ــس از رايزنى با فدراس پ
ــكار نيز به عنوان سرمربى تيم ملى  مربى اين دو ورزش
ــاگرد خود، ديروز به مسابقات  انتخاب و به همراه دو ش

پاراآسيايى جوانان در بحرين اعزام شدند.

تيم خفر قهرمان بازى هاى 
بومى محلى فارس

ــاى  ــت بازى ه ــكوى نخس ــر س ــر ب ــم خف تي
ــت اداره  ــتاد. سرپرس ــارس ايس ــى ف ــى - محل بوم
ــت: بازى هاى  ــتان خفر گف ــان شهرس ورزش و جوان
ــته چوب كشى با حضور  بومى - محلى فارس در رش
ــيراز برگزار شد كه  ــتان در ش ــر اس 14 تيم از سراس
ــابقات را از  ــم خفر عنوان قهرمانى اين دوره از مس تي

آن خود كرد.
فرهمند افزود: اين تيم به عنوان نماينده فارس 
ــاه در اصفهان  ــورى كه نهم آذرم ــابقات كش در مس
ــد. وى گفت: بهمن  ــركت مى كن ــود ش برگزار مى ش
بهمنيان در وزن مثبت 125 كيلوگرم، وحيد سلطانى 
ــراد فتوحى در وزن  ــى 125 كيلوگرم، م در وزن منف
منفى 105 كيلوگرم، فرزاد جوكار در وزن منفى 90 
كيلوگرم، قاسم صهباپور در وزن منفى 80 كيلوگرم، 
ــدى رحمانيان در وزن منفى 80 كيلوگرم، محمد  مه
ــى در وزن منفى 70 كيلوگرم و اميد قايدى در  يزدان
ــاى تيم خفر بودند كه  ــى 60 كيلوگرم اعض وزن منف
ــلطانى در اين دوره از مسابقات  با مربيگرى وحيد س
ــى 2  ــى چوب كش ــته ورزش ــركت كردند. در رش ش
ورزشكار روبروى هم بر روى زمين مى نشينند و كف 
پا هاى خود را به يكديگر تكيه داده و يك قطعه چوب 
50 سانتى مترى مقاوم را به موازى پنجه هاى پا قرار 
ــوت داور و كشيدن چوب به  ــپس با س مى دهند و س

سمت خود مسابقه آغاز مى شود.
بازيكنى كه بتواند چوب را به طرف خود بكشد 
ــتقرارش جدا  ــف را با قدرت بدنى از محل اس و حري
كند، برنده مى شود.در اين مسابقات برنده هر مسابقه 
ــش از سه كشش تعيين مى شود و فردى كه  با 2 كش

2 كشش پياپى را انجام دهد، برنده است.

يحيى گل محمدى در نشست خبرى پيش از ديدار با نفت مسجدسليمان

مشكلات حل شدنى نيست
شل بازى كردن به خاطر داربى غيرحرفه اى است

ــرمربى پرسپوليس مى گويد كه شرايط جدول،  س
ــى براى اين تيم و نفت مسجدسليمان  ــرايط حساس ش
ــت و دوست نداريم در بازى خانگى، امتياز از دست  اس

دهيم.
ــرى پيش از  ــت خب ــى گل محمدى در نشس يحي
ــار كرد: با تيم جوان  ــليمان اظه ديدار با نفت مسجدس
ــاى خوبى را از آن ها  ــازى داريم و بازى ه و دونده اى ب
ــته  ــر مى كنيم كه بايد تمركز بالايى داش ديده ايم. فك
باشيم تا 3 امتياز را كسب كنيم. شرايط جدول، شرايط 
ــت نداريم در  ــت و دوس ــى براى هر دو تيم اس حساس
بازى خانگى، امتياز از دست دهيم. وى ادامه داد: آماده 
ــتيم و پس از پيروزى برابر صنعت نفت،  اين بازى هس
ــم. به خاطر بدقولى  ــرايط بهترى داري از نظر روحى ش
ــگاه، مشكلاتى گريبان گير بازيكنان را گرفته اما به  باش
ــتيم و بايد با گردش  دنبال نمايش يك بازى خوب هس
توپ، بازى را مديريت كنيم تا مثل بازى قبلى، شناور، 
ــرعت و منطقى بازى كنيم تا از لايحه هاى دفاعى  پرس

حريف رد شويم.
ــر گرفتن  ــاره در نظ ــپوليس درب ــرمربى پرس س
ــتم  ــه خاطر بازى داربى كه در هفته هش ملاحظاتى ب
برگزار مى شود، توضيح داد: قطعا داربى روى اين بازى 
ــليمان  تاثير نمى گذارد و با تمام قوا برابر نفت مسجدس
ــى خواهم خيلى محكم  ــرار مى گيريم. از بازيكنانم م ق
ــه به خاطر  ــت ك ــل حريف بازى كنند. بازى نيس مقاب
داربى بخواهيم شل بازى كنيم و امتياز از دست دهيم. 

هم اين بازى و هم داربى 3 امتياز دارند و به فكر گرفتن 
امتيازهاى كامل هستيم. كسى كه بخواهد براى داربى 
ــل بازى كند و مثلا كارت نگيرد، كارى غيرحرفه اى  ش
است و بايد با تمام قوا به مصاف حريف برويم. سرمربى 
ــئوالى مبنى بر مشكلات  ــخ به س ــپو ليس در پاس پرس
ــى بازيكنان از گرفتن تنها  ــپوليس و نارضايت مالى پرس
ــان تصريح كرد: قبل از بازى  5 درصد از مبلغ قراردادش

ــايد جاى اين صحبت ها نباشد اما حق اين بازيكنان  ش
ــت. آن ها از همه چيز خود براى  اين نوع برخورد نيس
سربلندى پرسپوليس گذشته اند. عجيب است بعد از 5 
ــكلات براى پرسپوليس وجود داشته  قهرمانى اين مش
ــد مى كردند؟  ــد مى كردند كه نباي ــد. چه كار باي باش
ــان  ــان زندگى و خرج و مخارج دارند و درآمدش بازيكن
ــبت  ــت. اعتراض كردن بازيكنان نس فقط از فوتبال اس

ــان و اين كه بعضى ها در اين مورد  به دريافت قراردادش
صحبت مى كنند، حربه اى شده تا اين مسائل را توجيه 
كنند اما اين بازيكنان نياز به امكانات و رسيدگى خوب 
ــن تمرين نامه  ــت كه براى زمي ــد. الآن دو ماه اس دارن
داديم و شفاهى گفتيم اما زمين تمرين مناسبى نداريم 
ــويم. 3  ــابقه مى ش و با همين كيفيت تمرين، وارد مس
ــط تمرين مى كند  ــت بازيكن گرفته ايم و فق هفته اس
ــته بازى كند؛ چرا اين  و نمى تواند به خاطر پنجره بس

اتفاقات فقط براى پرسپوليس مى افتد؟
ــگاه گفت:  وى درباره حمايت وزارت ورزش از باش
همه از مشكلات پرسپوليس خبر دارند؛ از مدير و وزير 
ــد تا اين  ــگار و مردم. بايد اراده اى باش ــه تا خبرن گرفت
مشكلات حل شد. سرمربى پرسپوليس درباره به بازى 
ــكلى وجود ندارد و او  ــيدن عبدى توضيح داد: مش نرس
ــت. عبدى بازيكن بامعرفت و خوبى  ــر من اس مثل پس
ــت. وى درباره  ــته اس ــت و عملكرد فنى خوبى داش اس
ــه از داوران  ــت: من هميش ــى گف ــال ناظم داورى كوپ
ــى كنم. بايد  ــروز هم حمايت م ــرده ام و ام حمايت ك
ــازه دهيم داوران كار خود را بكنند و هيچ داورى به  اج
ــت كه بخواهد حق را ناحق كند. وقتى  دنبال اين نيس
تصميمات اين 6 هفته را كنار هم مى گذاريم، هميشه 
ــه ضرر ما بوده اما من ذهنم را منفى نمى كنم و بايد  ب
ــتر اعتماد شود زيرا امكانات آن ها ضعيف  به آن ها بيش
ــت و بايد فضايى را آماده كنيم تا با آرامش بيشترى  اس

سوت بزنند.

ا ش ا ك
فارس

افتتاح نمايشى ورزشگاه پارس، كاردست فارس داد

ورزشگاه مدرن با كلكسيونى از نواقص
ــيراز به عنوان چهارمين  ــگاه پارس ش مهر: ورزش
ــال 96  ــور پس از دو دهه، در س ــتاديوم بزرگ كش اس
ــدرن، افتتاح  ــگاه م ــا نواقص اين ورزش ــد ام افتتاح ش

نمايشى پروژه را بيش از پيش نمايان كرده است.
ــار براى  ــال انتظ ــت بيش از 20 س پس از گذش
ــتان فارس،  ــى اس ــن مجموعه ورزش ــاح بزرگتري افتت
ــت 1396 و در  ــى و يكم ارديبهش ــرانجام مورخ س س
ــفر هيئت دولت دوازدهم به فارس، مجموعه  جريان س
ــگاه ميانرود در جنوب  ــى پارس معروف به ورزش ورزش

شهر شيراز به بهره بردارى رسيد.
ــتاديوم آن با  ــه اس ــارى ك ــه اى 45 هكت مجموع
ــرى زيبا و مدرن و باظرفيت 50 هزار نفر به عنوان  ظاه

چهارمين ورزشگاه بزرگ كشور افتتاح شد.
ــان وقت با بيان  ــروژه اى كه وزير ورزش و جوان پ
ــگاه زيباى پارس  ــاس غرور مى كنم ورزش جمله «احس
ــره بردارى  ــاگر به به ــا ظرفيت پنجاه هزار نفر تماش ب

مى رسد» افتتاح شد.
ــى پارس  ــردارى مجموعه ورزش ــان بهره ب در زم
ــانه ها به آماده  ــان و حتى رس ــيراز، برخى كارشناس ش
ــبت به افتتاح  ــاره كردند و نس نبودن اين مجموعه اش
ــد بطوريكه با  عجولانه و زودهنگام آن نقدهايى وارد ش
انجام چندبازى از سرى مسابقات ليگ آزادگان در اين 
ــتى هاى ورزشگاه پارس شيراز  ورزشگاه، معايب و كاس
ــى، دوربين هاى  ــتم صوت ــد. از نبود سيس نمايان تر ش
ــب خبرنگاران و  ــكوربورد، جايگاه مناس مداربسته، اس
ــى گرفته تا ضعف  ــى و گرمايش ــتم هاى سرمايش سيس
شديد چمن ورزشگاه، همگى داراى اشكال هاى اساسى 
ــت كه  ــگاهى اس و بزرگى بود كه حكايت عجيب ورزش
ــتاديوم  ــه گفته يكى از مربيان مهمان «ظاهر اين اس ب
نيوكمپ است اما امكاناتش در حد يك ورزشگاه محلى 

است».
حال كه حدود 25 سال از شروع ساخت ورزشگاه 
پارس مى گذرد و در شرايطى كه نماينده فوتبال فارس 
به ليگ برتر صعود كرده و نيازمند بازى در اين ورزشگاه 
است، همچنان استاديوم پارس شيراز آمادگى ميزبانى 
را ندارد و با وجود تلاش هاى بسيارى كه براى بازسازى 
چمن ورزشگاه صورت گرفته اما ورزشگاه بزرگ پارس 
ــص ديگرى هم دارد كه به  ــراى راه اندازى كامل نواق ب

ــتان، در صورت تكميل آنها  ــئولين ورزش اس گفته مس
توسط شركت توسعه و تجهيز اماكن ورزشى كشور، در 
ــبينانه ترين حالت از اواخر دى ماه امسال، آماده  خوش

بهره بردارى است. 
ــى از برنامه هاى  ــته نيز يك ــب هاى گذش طى ش
ــيما انتقاداتى را متوجه عدم بهره بردارى از  ورزشى س
ــگاه پارس كرد و اشاره اى نيز به كيفيت حافظيه  ورزش

داشت.
*ورزش و جوانـان: اعتبـار برسـد ورزشـگاه 

پارس تا دى ماه تمام است
ــركل ورزش و جوانان  ــى زاده، مدي ــاس حاج عب
استان فارس اظهار داشت: اينجانب از همين جا نسبت 
ــاد مى كنم كه  ــيما انتق ــه برنامه هاى فوتبالى صداوس ب
ــواره از دور و يكطرفه قضاوت مى كنند در حالى كه  هم
ــيل سخت افزارى شيراز  ــاخت ها و پتانس از وضع زيرس

آگاهى ندارند.
ــگاه پارس  ــال 96 ورزش حاجى زاده افزود: در س
ــيراز افتتاح شد با اين تصور كه به تدريج نواقص آن  ش
نيز برطرف خواهد شد اما به دليل عدم حضور تيمى از 
فارس در ليگ برتر، از سوى وزارت ورزش اعلام شد كه 
امكانات موجود ورزشگاه، كفايت مسابقات ليگ يك را 
دارد و پس از صعود تيم فجرشهيدسپاسى به ليگ برتر 
نيز همه چيز مصادف شد با تغيير دولت و بدين ترتيب 

ورزشگاه پارس بلاتكليف باقى ماند.
ــارس در ادامه بيان  ــركل ورزش و جوانان ف مدي

ــيراز و تا آماده شدن  ــت: باتوجه به بضاعت شهرش داش
ــراى ميزبانى از بازى هاى  ــگاه پارس تنها گزينه ب ورزش
ــه بود كه به  ــگاه حافظي ــى، ورزش تيم فجرشهيدسپاس
ــبانه روزى تلاش كرديم تا اين ورزشگاه را به  صورت ش
ــازمان ليگ برسانيم و به جرأت مى توانم بگويم  تائيد س
ــگاه هاى ديگر  كه كيفيت چمن حافظيه از برخى ورزش
ــور هم بهتر است و پس از هربازى كار ترميم آن را  كش

براى مسابقات بعدى ادامه مى دهيم.
ــان ضمن قدردانى از همكارى  حاجى زاده در پاي
ــقايى در قبول انجام بازى هاى خانگى خود  باشگاه قش
ــيراز افزود: استاندار فارس بسيار  در ورزشگاه بعثت ش
پيگير حل مشكلات ورزشگاه هاى شيراز بوده اند و لازم 
ــر ورزش و جوانان  ــان و همچنين وزي ــى دانم از ايش م
بابت پيگيرى هايشان به منظور تكميل ورزشگاه پارس 
ــنبه نماينده شركت  قدردانى كنم ضمن آنكه روز يكش
ــعه و تجهيز اماكن ورزشى وزارت ورزش به شيراز  توس
ــگاه پارس ارزيابى  ــفر كرد تا براى رفع نواقص ورزش س
اوليه خود را انجام دهد تا روند تكميل ورزشگاه سرعت 

بگيرد.
ــى اداره  بيژن احمدپور، رئيس دفتر فنى مهندس
ــز در خصوص نواقص  ــتان ني ــان اس كل ورزش و جوان
ورزشگاه پارس بيان كرد: عمليات نوسازى چمن توسط 
ــور تقريباً به پايان رسيده  يكى از پيمانكاران مطرح كش
اما سه نقص كلى شامل گيت هاى ورودى تماشاگران، 
ــته در ورزشگاه  ــتم صوتى و دوربين هاى مداربس سيس

وجود ندارد كه در تعهد شركت توسعه و تجهيز اماكن 
ــى كشور است و اگر روند مناقصه و اجراى آن از  ورزش
ــوى شركت سرعت بگيرد از اواخر دى ماه مى توانيم  س
ــى را در ورزشگاه پارس  بازى هاى تيم فجرشهيدسپاس

برگزار كنيم.
*مديرعامل باشگاه فجر سپاسى: تجربه چند 
سـاله من مى گويد ورزشگاه تا سال آينده هم 

افتتاح نمى شود
ــگاه  باش ــل  مديرعام ــلاح،  ف ــول  عبدالرس
فجرشهيدسپاسى شيراز  اما نظر ديگرى داشت و بيان 
ــاله و روند  كرد: بنده با توجه به تجربه چندين و چندس
ــود اعتبار مالى  ــكلاتى از قبيل نب ــن مش كار و همچني
ــگاه پارس تا سال آينده هم آماده  بعيد مى دانم ورزش
ــود زيرا همانگونه كه به تيم فجر ذره اى  ــابقات ش مس
ــراى آماده  ــارى بيش از اين ب ــد نبايد انتظ ــك نش كم
ــت مگر آنكه اراده اى قوى  ــگاه پارس داش شدن ورزش
در مديران استان براى تكميل ورزشگاه در سريع ترين 

حالت ممكن وجود داشته باشد.
ــهر  ــوراى ش ــلاح افزود: بنده ضمن انتقاد از ش ف
ــيراز در  ــه دليل عدم توجه به تنها نماينده فوتبال ش ب
ــتان فارس مى خواهم  ــتاندار محترم اس ليگ برتر از اس
ــده از اين تيم كه مزين به نام شهيد  تا فرصت تمام نش
ــان جوانان از  ــت كنند تا نامى نيك در مي ــت حماي اس
ــراى ورزش و فوتبال اين  ــود باقى بگذارند و هرچه ب خ
استان هزينه شود باعث شور و هيجان در ميان جوانان 
ــر فرهنگى و اجتماعى  ــود و بازدهى بالايى از نظ مى ش
ــگاه فجرشهيدسپاسى  ــت. مديرعامل باش خواهد داش
ــرد و افزود:  ــاره ك ــگاه حافظيه اش ــن به ورزش همچني
ــتفاده بوده وبا  ــال بلااس ــگاه حافظيه حدود 8 س ورزش
ــيار خوبى قرار دارد اما نيازمند  وجود آنكه در مكان بس
ــت و چمن آن در خور شأن  ــازى اساسى اس يك بازس
ــت. حافظيه پير شده  ــتان فارس و شهرشيراز نيس اس
ــگاه و امكانات موجود در آن مناسب  است، سازه ورزش
بازى هاى ليگ برتر نيست. بايد در نظر داشت، استانى 
ــينه قوى  ــا برخوردارى از پيش ــه پهناورى فارس و ب ب
ــا امكانات  ــگاه هاى مدرن و ب ــد از ورزش ــى باي فرهنگ
ــابقه ليگ برترى  ــد تا با هر مس ــب برخوردار باش مناس

تحت تندترين حملات و تمسخرها قرار نگيرد.

مدارك استقلال تائيد شد
يامگا و ژستد بدون مشكل در آبادان

ــتقلال مدارك اين باشگاه براى صدور مجوز بازى  با اعلام باشگاه اس
ــتقلال تائيد شد. سازمان ليگ فوتبال پس از اين كه  2 بازيكن خارجى اس
ــتقلال ضمانت نامه معتبر بانكى براى صدور كارت بازى يامگا و  باشگاه اس
ژستد، دو بازيكن خارجى اش ارائه نكرد، اقدام به لغو مجوز موقت بازى اين 
ــازمان ليگ فوتبال  دو بازيكن كرد. جنجال اين اتفاق جايى بود كه نامه س
ــاعت مانده به بازى مقابل گل گهر سيرجان)  ساعت 13:29(كمتر از دو س

به دست استقلالى ها رسيد و اردوى آبى ها را به هم ريخت.
ــتقلال اعلام كرد كه اين باشگاه به اين  ــگاه اس پس از اين اتفاق، باش
ــركتى دولتى نمى تواند ضمانت نامه بانكى ارائه كند،  دليل كه به عنوان ش
اقدام به تحويل يك وثيقه ملكى به ارزش 500 ميليارد تومان و ارائه سفته 
ــت و در ادامه سازمان ليگ  به ارزش مبلغ قرارداد اين دو بازيكن كرده اس
در دو مرحله به ادعاى باشگاه استقلال پاسخ داد و از تذكر اين سازمان به 
استقلال در نامه محرمانه 22 آبان مبنى بر پايان مهلت اين باشگاه در ارائه 
ضمانت نامه بانكى پرده بردارى كرد. همچنين مشاور حقوقى سازمان ليگ 
با اشاره به قوانين كشور، ادعاى باشگاه استقلال مبنى بر اين كه نمى توانند 

ضمانت نامه بانكى ارائه كنند را رد كرد. 
ــد وزارت ورزش و جوانان، نامه اى  ــتقلال، با تايي ــگاه اس در ادامه باش
ــال كرد و خواست تا با رفع مشكلات موجود در  ــيون فوتبال ارس به فدراس
ــتد و يامگا را در ميدان فراهم كند.  اين زمينه، مقدمات حضور دوباره ژس

ــى هاى لازم و تغييراتى كه بايد در  ــت با بررس ــيون فوتبال قرار اس فدراس
تبصره هاى اين قانون صورت بگيرد، سازمان ليگ فوتبال را مجاب به تائيد 
ــتقلال كند و قرار بود فدراسيون فوتبال  نهايى ضمانت نامه هاى باشگاه اس
ــگاه استقلال و سازمان ليگ مشخص  تكليف نهايى اين پرونده را براى باش
ــتقلال مدعى بود براى رفع موانع موجود تمام  ــگاه اس كند. همچنين باش
ــگاه  ــت. با اين وجود يك منبع آگاه در باش اقدامات لازم را انجام داده اس
ــفته) مورد  ــه ضمانت ها(وثيقه ملكى و س ــتقلال با تائيد اين مطلب ك اس
ــات مالى و اعتبازى نظر  ــان كرد: موسس ــت، خاطرنش تائيد قرار گرفته اس
ــات مالى و اعتبارى هم  ــتقلال را كتبا مبنى بر اين كه موسس ــگاه اس باش
مانند بانك ها بدون افتتاح حساب، قادر به صدور ضمانتنامه نيستند، تائيد 
ــگاه استقلال هم كه مشخصا مطابق قانون از افتتاح حساب در  كردند. باش
ــده و فقط از طريق خزانه بايد تبادلات  ــات منع ش كليه بانك ها و موسس

مالى را انجام دهد.

نگرانى براى آينده تيم ملى فوتبال بانوان
صعود تاريخى تلخ مى شود؟

مشكلاتى كه براى تيم ملى فوتبال زنان ايران پس از صعود تاريخى به 
ــم خورده، نگرانى ها براى تداوم اين  ــيا رق مرحله مقدماتى جام ملت هاى آس

موفقيت را افزايش داده و كار را براى اين تيم سخت كرده است.
ــت دادن تيم  ــال جارى با شكس تيم ملى فوتبال زنان ايران مهرماه س
ــيا 2022 هند  ــى به مرحله مقدماتى جام ملت هاى آس ــود تاريخ اردن صع
ــت. پس از صعود تاريخى، ملى پوشان حريفان خود را در مرحله نهايى  داش
ــا مرحله مقدماتى  ــت در مدت زمان باقيمانده ت ــناختند و انتظار مى رف ش
ــازى تيم ملى صورت گيرد تا  ــابقات، برنامه ريزى دقيقى براى آماده س مس

شاهد تداوم موفقيت تيم ملى فوتبال زنان باشيم.
ــت كه نگرانى ها را براى رقم  اما اتفاقاتى پيرامون تيم ملى رخ داده اس
زدن موفقيت ها، بيشتر كرده است. يكى از مشكلات برگزارى مسابقات ليگ 
ــت كه منجر به  ــرايط آب و هوايى متفاوت اس در زمين هاى بى كيفيت و ش
ــده است. گلنوش خسروى در تمرينات تيم  افزايش مصدوميت بازيكنان ش
بم، غزاله بنى طالب در بازى با زارع باطرى و زهرا سربالى در بازى دو تيم بم 
و البرز دچار مصدوميت شدند تا اين سه بازيكن در اختيار تيم ملى نباشند.

ــان در گروه اول در حالى با تيم هاى هند، چين و چين تايپه  ملى پوش
همگروه هستند كه هند ميزبان مسابقات است و تا امروز 14 ديدار تداركاتى 
ــيلى را در نيز در  ــابقه با ش ــت و مس از جمله بازى با برزيل را انجام داده اس

برنامه دارد.
ــازى حريفان گفت: تيم ملى  ــت در واكنش به آماده س مريم ايراندوس
ــاز به برنامه ريزى بهتر و  ــت كه ني ــران تنها تيم بى تجربه در تورنمنت اس اي
دقيق ترى پس از صعود داشت. قبل از صعود پروسه آماده سازى خوبى پشت 
سرگذاشتيم اما بعد از صعود خير! اميدوارم همه به فدراسيون فوتبال كمك 
ــيه، بلاروس،  ــره جنوبى، تايلند، ويتنام، روس ــد. ك كنند تا به اهدافش برس
ــتان، تركيه و آذربايجان 11 كشورى  ــتان، ارمنس امارات، ميانمار، تاجيكس
هستند كه به درخواست برگزارى ديدار تداركاتى با ايران پاسخ منفى دادند. 
ــت به پاسخ مثبتى است كه  ــد و تنها اميد ايراندوس اردوى بلژيك نيز لغو ش
ــر نيز عدم تعامل  ــران داد. از طرف ديگ ــفاهى به اي ــتان به صورت ش ازبكس
ــگاه ها با تيم ملى باعث شد تا سه تيم شهردارى بم، سيرجان و سپاهان  باش
بازيكنان خود را در اختيار تيم ملى قرار ندهند تا 21 بازيكن از ليست مريم 

ايراندوست در اختيار سرمربى نباشد.
ــكلات، توجهات فدراسيون فوتبال نسبت به تيم زنان  علاوه بر اين مش
ــت كه پيش از صعود حمايت خوبى از تيم ملى صورت گرفت اما  عجيب اس
پس از صعود حمايت و توجهات رنگ باخت. مهم ترين بخش، حواشى ايجاد 
ــوى اردن براى ملى پوش زنان بود كه پس از يك هفته با فشار  ــده از س ش
رسانه ها در نهايت بخش حقوقى فدراسيون شكايت خود را پس از بازى تيم 

ملى در اردن به AFC ارسال كرد.
ــهره موسوى نايب رئيس زنان  ــهاب الدين عزيزى خادم، رئيس و ش ش
ــمى در اين موضوع نداشتند تا حداقل كمى از بار فشار تيم  هيچ موضع رس
ــوى كه ارتباط خود را با رسانه ها به  ــهره موس ــود. نقش ش ــته ش ملى كاس
حداقل رسانده است و هيچ برنامه اى ارائه نمى دهد، شبهه برانگيز است كه 

نايب رئيس بانوان در فدراسيون فوتبال مشغول به چه كارى است؟
ــازى و صعود به مرحله مقدماتى  تيم ملى فوتبال زنان پس از تاريخ س
جام ملت ها به طور عجيبى در ركود قرار دارد و ايراندوست و تيم پراميدش 
ــدن شرايط هستند تا به دنبال تحقق  همچنان اميدوارانه در انتظار فراهم ش

روياى بزرگ با دستان خالى به جنگيدن ادامه دهند.

دريچه
 هيئت مديره پرسپوليس تصميم گرفت

معرفى صدرى
 به عنوان مديرعامل به وزير

ــپوليس در نامه اى رسمى به  هيئت مديره پرس
ــوان مديرعامل  ــر ورزش، مجيد صدرى را به عن وزي

معرفى كرد.
ــرايطى كه كمتر از يك هفته تا پايان كار  در ش
ــت باقى  ــدرى به عنوان سرپرس ــد ص 90 روزه مجي
ــال  ــگاه با ارس ــده، اعضاى هيئت مديره اين باش مان
نامه اى به وزير ورزش، صدرى را به عنوان مديرعامل 
انتخاب كردند.  اين در حالى است كه شايعات بسيار 
زيادى پيرامون آينده صندلى مديرعاملى پرسپوليس 
ــد با اين تصميم و  وجود دارد اما حالا به نظر مى رس

ارسال اين نامه گره كار سرخپوشان باز شود.
ــه پيش تر وزير ورزش از اعضاى  نكته مهم اينك
ــته بود تا نظرشان را به او بگويند  هيئت مديره خواس
ــان مى دهد كه اعضاى هيئت  و اين نامه به وضوح نش
مديره با مديرعاملى صدرى و ادامه كار وى  در مسند 

مديريت باشگاه موافق هستند.
ــه عنوان  ــته ب ــدرى از 10 ماه گذش ــد ص مجي
ــگاه را آغاز كرد  ــو هيئت مديره كار خود در باش عض
ــميعى، به عنوان سرپرست  و پس از جدايى جعفر س
ــگاه انتخاب شد و از سوى هيئت مديره به عنوان  باش

مديرعامل باشگاه نيز انتخاب شده است.
ــتار اين شده  پيش تر يحيى گل محمدى خواس
ــپوليس هرچه زودتر مشخص  بود كه مديرعامل پرس
ــگاه از حالت سرپرستى و موقت خارج  و مديريت باش
ــور  ــى محمدعليپ ــاض، غلامعل ــيدمحمد في شود.س
ــت مديره  ــه عضو هيئ ــجدى س ــد مس ــد اس و محم
پرسپوليس هستند و رياست هيئت مديره نيز برعهده 

مجيد صدرى است.
ــجادى به اين  ــخ حميد س حالا بايد منتظر پاس

تصميم ماند.


